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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 55 

 
От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 02.09.2011 

г.  /петък/ от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 29 общински 

съветници.  

По неизвестни причини отсъстваха общинските съветници: Миле 

Милев, Михаил Гигов, Радостин Киров и Селиме Карагьозова 

 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 29 общински 

съветници.  

  

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

 На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 

Разград; г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград, г-жа Ценка 

Таракчиева – зам. кмет на Община Разград, г-жа Кина Дякова – зам. кмет 

на Община Разград; служители от общинска администрация, кметове на 

населени места, журналисти. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добър ден.  

Уважаеми колеги общински съветници, 

Уважаеми господин Бояджиев, 

 Уважаеми заместник кметове на Община Разград, 

 Уважаеми представители на общинска администрация и кметове на 

населени места, 

Уважаеми представители на средствата за масова информация, 

 Скъпи съграждани, 

 Предвид присъствието на  29 общински съветници в залата и 

съгласно чл. 53 ал.1 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет - Разград обявявам заседанието на Общински съвет 

Разград за открито. 

  

 Секретар на днешното заседание ще бъде общински съветник 

Валентин Вълчев-  ПП „Социалдемократи за Разград” 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Ще запазим и днес традицията  да поздравим колегите общински 

съветници, които са имали рождени дни през предходния период. Колегата 

Радостин Киров празнувал на 24.08, но отсъства. Колегата Пламен 

Братованов на 19.08., Калоян Монев празнувал на 11.08. и колегата Миле 

Милев на 01.08, който също отсъства. 

 / Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  поздрави рождениците/ 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Уважаеми колеги,  

 Има още един рожденик, позволете ми от Ваше име да връча 

подаръка и на г-н Добрин Добрев, който е бил рожденик на 16 август. 

 / Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  поздрави г-н 

Добрин Добрев – Председател на ОбС  / 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, преминаваме към  разглеждането на Дневния ред, 

с който съгласно нашия правилник Вие предварително сте запознати. 

 1. Докладни записки. 

 2. Текущи. 

 Има ли предложения за изменение на  Дневен ред?  Колеги имате 

ли? 

/Общински съветник Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- 

СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” влиза в залата с поставен 

противогаз./ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Ще изчакам да приключим с фотосесията. 

 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Това е протест, не е фотосесия. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Ти внимавай да не се задушиш. 

 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Те „Шеврон” ако започнат да работят всички така ще бъдем. 

 Г-н Кмете, включете се в протеста. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, нека да продължим. 
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Подлагам на гласуване Дневния ред, с който сте запознати. Моля, 

гласувайте. 

   

 С 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 

приема Дневния ред на сесията на Общински съвет- Разград. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Редът, по който са Ви подадени докладните записки малко ще го 

променим, тъй като г-жа Кина Дякова – зам. - кмет на Община Разград има 

ангажимент в 14.00 часа, ще разгледаме първо докладната записка, чиито 

вносител е тя. 

   

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

  

СТАТИЯ 1 

 

 Докладна записка от Кина Дякова  - зам. - кмет на Община Разград 

 Относно: Участие на Община Разград като партньор на местно 

ниво по Програма „Българските библиотеки ” – място за достъп до 

информация и комуникация” – Етап 2011. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата, г-жо Дякова. 

 

Г-жа Кина Дякова – Зам. - кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Настоящата докладна касае участието на Община Разград, като 

партньор на местно ниво по Програма „Българските библиотеки ” – място 

за достъп до информация и комуникация” – Етап 2011. До сега на 

вниманието на ОбС сме представяли такива докладни, които касаеха 

предишните два етапа 2009 – 2010 г. Така, както сме отразили и в 

докладната записка в първият етап 2009г. от община  Разград бяха 

утвърдените следните библиотеки:  библиотеката при НЧ ”Напредък” - 

Разград, библиотеката в село Гецово и село Дянково, и РБ „Проф. Боян 

Пенев”. 

Във втория етап 2010 г. бяха одобрени още две библиотеки. Това е 

библиотеката при читалището в село Раковски и библиотеката в 

читалището в село Пороище. 

За третия етап 2011г. одобрените библиотеки, които управляващият 

орган предлага ОбС да даде своето съгласие са библиотеките в читалището 

в с. Осенец и библиотеката в читалището  в с. Островче. Изискванията на 
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проекта и на управляващите органи е ОбС да се произнесе по тяхното 

решение, като вземе съответно дали е съгласен Общината да участва, като 

партньор на местно ниво и да упълномощи Кмета да подпише 

споразумение то за сътрудничество между Община Разград, Министерство 

на културата, Програма на ООН за развитие на библиотеките за тези 

предложени две читалища. 

В тази връзка предлагам на Вашето внимание решението за съгласие 

на общината и упълномощаване на Кмета за подписване на споразумение. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-жо Дякова. 

Ще помоля колегата Атанасов да ни запознае с решението на ПК по 

култура, културно-историческо наследство и духовни ценности. 

 

Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 

Г-н Председател,  

Уважаеми колеги, 

На свое заседание комисията по култура разгледа докладната записка 

и с 5 гласа „За” от петима присъствали подкрепя проекта за решение. 

Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя, заповядайте. 

Заповядайте, г-н Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Въпрос към г-жа Дякова. Има ли информация  до сега оборудваните 

кабинети на кой етаж в читалищата са? И в тия две читалища, които ще 

бъдат включени в Програмата къде се предвижда оборудване на 

кабинетите? На кои етажи ме интересува, защото имам информация, че 

оборудването на кабинетите на втория и третия етаж със застаряващо 

население на областта, можете да си направите сметка как един човек на 

70 или 80г.  ще се качи на втория или на третия етаж да говори по „скайпа” 

с внучката си зад океана.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте, г-жо Дякова. 

 

Г-жа Кина Дякова – Зам. - кмет на Община Разград 

Лично аз нямам представа да има по селата библиотека,  която да е 

разположена на третия етаж, но има библиотека в Дянково, до която 

наистина се стига до втория етаж, тъй като на първия етаж има само салон 
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и там няма такива удобства, нито възможност за съхранение, нито за 

ползване на компютърните кабинети, на компютърните конфигурации. 

Затова там в Дянково те са разположени на етажа, където е библиотеката. 

Такива са изискванията тези кабинети да бъдат разположени там, където са 

библиотеките, защото те са точно елемент за допълнително 

информационно обслужване, освен на хартиен носител да имат достъп и до 

други  комуникации и информации.  До тук не ми е известно и никой от 

читалищните секретари от тези библиотеки, в които сме предоставили тази 

техника не е предал при нас сигнали за някакви неудобства, които има в 

момента. Ако такива има ще търсим решение, но трети етажи ние никъде 

нямаме. В Разград библиотеката, даже и на втория етаж няма, те са 

разположени на първия етаж.  Така, че в Осенец има възможност за нови  

решения, защото предстои освобождаване на, там  е на два етажа, но 

предстои освобождаване на помещение, което ще бъде на първия етаж, 

така че до доставката на техниката в Осенец мисля, че ще бъде решен 

въпроса това да се случи на първия етаж. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси, колеги. Мнения и предложения по 

предложения проект за решение. Няма процедура по гласуване, моля 

гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 1025  

 

На 12 юли 2011г., Управителният съвет на Програма „Глобални 

библиотеки – България” утвърди  списък на обществени библиотеки, 

които ще получат подкрепа по Програмата, финансирана от 

Фондация „Бил и Мелинда Гейтс”. Ключови партньори са: 

Министерство на културата, Министерство на транспорта, 

информационните технологии и съобщенията, Българската 

библиотечно  информационна асоциация, Националното сдружение на 

общините в Република България и ПРООН. 

 От Община Разград са одобрени и включени в списъка по Етап 

2011 две читалищни библиотеки: библиотеката при НЧ „Съгласие – 

1891” - село Осенец и библиотеката при НЧ „Слънчев лъч – 1902” -  

село Островче. 

 Съгласно изискванията на Програмата, с кратко наименование 

„Глобални библиотеки - България”, одобрените целеви библиотеки ще 

се считат за включени, след решение на съответния общински съвет и 

подписване на споразумение за сътрудничество. 
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 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА, Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” - няма, 

                                                          Р Е Ш И: 

 

1. Дава съгласие Община Разград да участва като партньор на 

местно ниво в Проект № 00071115 - Програма – „Българските 

библиотеки – място за достъп до информация и комуникация за 

всеки” – Етап 2011. 

2. Упълномощава Кмета на общината да подпише споразумение 
за сътрудничество между Община Разград, Министерство на 

културата, Програма на ООН за развитие и библиотеките при 

читалищата на територията на Община Разград: НЧ „ Съгласие – 

1891”- село Осенец и НЧ „ Слънчев лъч – 1902”- село Островче. 

3. Задължава Кмета на Община Разград да информира 
периодично Общинския съвет за изпълнението на Програмата на 

местно ниво. 

4. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и на Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок 

от приемането му. 

СТАТИЯ 2 

 

Докладна записка Иво Бориславов Илиев  -  Общински съветник 

 Относно: Даване разрешение на в местността „Боаза”- землище 

на гр. Разград - Разград„ ЕАД гр. Разград за провеждане на търг с явно 

наддаване за отдаване под наем на земя Разсадник, собственост на 

дружеството.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колега, имате думата. 

 

 Г-н Иво Илиев – вносител, ПП „ДПС” 

 Благодаря Ви, г-н Председател. 

 Става въпрос за един терен намиращ се в местността „Боаза” пътя за 

Ушинци, който до сега не е отдаван под наем. Ръководството на Общински 

пазари иска нашето съгласие да им разрешим да проведат търг с явно 

наддаване, да го отдадат под наем и да си увеличат приходната част на  

бюджета. 

 Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 



 7

 Тази докладна записка бе разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 Г-н Захариев, имате думата. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, с 9 гласа „За” без „против” и без „въздържали се” 

комисията приема проекта за решение. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси. Мнения и предложения по 

материала. Процедура по гласуване. Поименно. 

 Моля, гласувайте. 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
02. 09. 2011 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов отсъства   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров отсъства   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   
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26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 1026 

  

В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград е 

включен имот № 000434, представляващ земя Разсадник, с площ 6.001 

дка, находящ се в местността „Боаза” – землище на гр. Разград. По 

отношение на имота, същият не е отдаван под наем.  

Пред вид гореизложеното и  на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 ЗМСМА, чл. 

33, ал. 1 от Наредба № 3 на Общински съвет Разград за разрешение за 

провеждане на търг с явно наддаване и във връзка с чл. 34, ал. 1 и ал. 

2 т. 1 и с чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград за 

осъществяване стопанската дейност на Община Разград чрез 

търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия и във връзка с писмо с вх. № 406/18.08.2011 г. на 

изпълнителния директор на „Общински пазари - Разград” ЕАД, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 28 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” - няма, 
 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава разрешение на „Общински пазари - Разград” EАД гр. 

Разград да проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на земя 

Разсадник – имот № 000434, с площ 6.001 дка, находящ се в местността 

„Боаза”- землище на гр. Разград, за срок от 3 /три/  години. 

2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем по т. 1 да се 

проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал. 1 и ал. 2 от Наредба 

№ 3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване на стопанска 

дейност на Община Разград чрез търговски дружества с общинско 

участие и чрез общински предприятия. 

3. Възлага на Изпълнителния директор на „Общински пазари – 

Разград” ЕАД гр. Разград изпълнението на решенията по т. 1 и по т. 2. 
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4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

СТАТИЯ 3 

 

Докладна записка Иво Бориславов Илиев  -  Общински съветник 

 Относно: Даване разрешение на „Общински пазари - Разград„ 

ЕАД гр. Разград за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване 

под наем на търговски обект-магазин № 8а, собственост на 

дружеството.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата, колега 

 

 Г-н Иво Илиев – вносител, ПП „ДПС” 

 Нямам какво да добавя по докладната. 

  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Г-н Захариев, да ни запознаете с решението на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

С 9 гласа „За” без „против” и „въздържали се” комисията приема 

проекта за решение. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Колеги, имате думата за въпроси. Мнения и предложения. Няма. 

Процедура по гласуване. Поименно гласуване.  

 Моля, гласувайте. 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
02. 09. 2011 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   
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3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов отсъства   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров отсъства   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 1027 

  

В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград е 

включен имот – търговски обект магазин № 8а, с площ 15 кв. м., 

находящ се на Централен общински пазар гр. Разград, сектор ІХ с 

идентификатор 61710.505.1899.1.17. По отношение на имота, същият не 

може да се отдаден под наем, поради фиксираната стартова цена с 

решение на Общински съвет Разград, което налага да се отмени 

решение № 974 от Протокол № 53/06.07.2011 г. 

Пред вид гореизложеното и  на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 

ЗМСМА, чл. 33, ал. 1 от Наредба № 3 на Общински съвет Разград за 

разрешение за провеждане на търг с явно наддаване и във връзка с чл. 
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34, ал. 1 и ал. 2 т. 1 и с чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. 

Разград за осъществяване стопанската дейност на Община Разград 

чрез търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия и във връзка с писмо с вх. № 405/18.08.2011 г. на 

изпълнителния директор на „Общински пазари-Разград” ЕАД, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 28 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” - няма, 
 

Р Е Ш И: 

 

1.  Отменя Решение № 974 от Протокол № 53/06.07.2011 г. 

2. Дава разрешение на „Общински пазари - Разград” EАД гр. 

Разград да проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на 

търговски обект-магазин № 8а, находящ се на Централен общински 

пазар сектор ІХ с идентификатор 61710.505.1899.1.17 в гр. Разград на 

ул. „Марица” № 2, с площ 15 кв.м., за срок от 3 /три/  години. 

3. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем по т. 1 да се 

проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал. 1 и ал. 2 от Наредба 

№ 3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване на стопанска 

дейност на Община Разград чрез търговски дружества с общинско 

участие и чрез общински предприятия. 

4. Възлага на Изпълнителния директор на „Общински пазари – 

Разград” ЕАД гр. Разград изпълнението на решенията по т. 1 и по т. 2. 

5. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

 /Има несъответствие в списъка на общинските съветници, който е 

на хартиен носител и се попълва от секретаря от проведеното поименно 

гласуване и самото обявяване/. 

 Секретарят на сесията г-н Валентин Вълчев обявява резултата от 

гласуването както следва: Гласували 30, „ЗА”- 30. 

 Председателят на Общински съвет г-н Добрин Добрев обявява: 

 Колеги, с 30 гласа „ЗА”,  от 30 гласували, без „против и 

„въздържали се” – се приема  проекта за решение по тази докладна 

записка. 

 В списъка на хартиен носител гласуването е както следва: 28 гласа 

„ЗА”, „против” – няма, и „въздържали се” – няма. 

 

СТАТИЯ 4 
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 Докладна записка от Божинел Василев Христов - Общински 

съветник 

 Относно: Предоставяне за управление на терен Общинска 

собственост от „Общински пазари” ЕАД град Разград. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Колега Христов, имате думата. 

 

 Г-н Божинел Христов – вносител, независим общински съветник 

 Благодаря Ви, г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 С наше решение от  06.07.2011 г.  ние се съгласихме Община Разград 

да придобие собствеността върху имот - публична държавна собственост, 

става въпрос за имот с площ 161 кв.м., т.н. „Цветен пазар” в близост до  

„Общински пазари” Разград, като  възложихме на Кмета на Община 

Разград да предприеме и извърши всички необходимите действия  по 

прехвърлянето на този имот. Като считам, че най – логично и 

икономически целесъобразно този имот  да се приобщи към сегашният 

терен, който е предоставен на „Общински пазари“ аз считам, че 

управлението на този терен ще бъде значително по - добро,  като 

дружеството „Общински пазари” може да помисли  и за по-добра 

организация за в бъдеще. Освен това общото управление  на сегашния 

терен, който е собственост на „Общински пазари” и този, за който става 

въпрос 161 кв.м. считам, че  би могло да донесе и по - добра финансова 

дисциплина, като може и да се подобри събираемостта на таксите и 

наемите, както и да се подобри значително хигиената в този участък. Аз 

знам в комисиите дебатът върху какво така се наблегна и затова аз правя 

предложение в първа точка  преди Възлага на Кмета на Община Разград да  

добавим следното: След изпълнение на решение № 965 от Протокол № 

53 от проведено заседание на Общински съвет – Разград  на 06.07.2011 

г.,  а именно  придобиване  в полза на Община Разград на недвижим 

имот - държавна собственост, с идентификатор 61710.505.1812  по 

кадастралната карта на гр. Разград с площ 161 кв.м. и при спазване на 

условията по договора за безвъзмездно прехвърляне възлага на Кмета 

на Община Разград да предаде гореописания имот за управление на 

„Общински пазари“ ЕАД, като същият имот да се включи в активите 

на дружеството и запази стопанското си предназначение а именно 

„Място за търговия с цветя, цветни продукти и подаръци“ 

 Втора точка да придобие следния текст: След придобиване на 

собствеността върху имота описан в т.1 в полза на Община Разград и 

предаване на управлението му на „Общински пазари” ЕАД възлага на 

Изпълнителния директор на дружеството да  включи имота в 

активите на предприятието.  



 13

 Трета точка възлага на Кмета на Община Разград, т.е. трета точка да 

придобие следният текст: Възлага на Кмета на Община Разград след 

извършване на необходимите действия по т.1 и т.2 да предложи 

промени в Раздел ІІ Такса за ползване на пазари, тържища, панаири, 

тротоари, площади, улични платна, общински пътища и терени с 

друго предназначение от Наредба № 1 4  за определянето и 

администрирането на местите такси и цени на услуги на територията 

на Община Разград. 

 Четвърта и пета точка си остават в същия вид. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Приключихте ли? 

 

 Г-н Божинел Христов – вносител, независим общински съветник 

 Да. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в две наши 

постоянни комисии. 

 Г-н Захариев, да ни запознаете с решението на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,  

Комисията се занима с предложения текст на докладната записка и се 

констатира, че посочения терен още не е общинска собственост така, че 

ние не можем да вземем решение. Затова предложението беше да се 

предостави тази докладна записка на общинската администрация и когато 

назреят условия, т.е., когато се извърши прехвърляне от държавна 

собственост на общинска, тогава да се вземат последващи решения ако е 

необходимо. И с 7 гласа „За”, това решение да се даде на общинска 

администрация и 2 „въздържали се” приключи разискването по този 

въпрос. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Захариев. 

Г-н Димитров, решението на ПК по законност, превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Уважаеми съветници, 
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Комисията по законност на 25.08. на свое заседание разгледа 

докладната записка на г-н Христов. След станалите разисквания тя 

констатира, че докладната записка не е издържана, нито в юридическо, 

нито във фактическо отношение. Решението на комисията е да не се 

приема докладната записка а тя да бъде предоставена на общинска 

администрация с предложение ако се сключи договор, и след като се 

сключи договор с държавата по силата на който имота бъде прехвърлен в 

собственост на общината, тогава да бъде поставен и разгледан по същество 

въпроса, който коментира колегата Христов. Факта, че и сега той в 

пленарната зала прави много големи и съществени промени в проекта за 

решение сочи, че в момента ОбС  не може да се произнесе по този въпрос. 

Колегата Христов образно казано говори за нероден Петко, тъй като няма 

все още имот, който да е общинска собственост. А ОбС може да се 

произнася само за имоти, които са общинска собственост и има съответния 

юридически акт. Акт за общинска собственост няма съставен, нещо повече 

няма и договор между общината и държавата и едва, след като този 

договор стане факт, да видим какви са условията, държавата поставя ли 

някакви допълнителни  условия и обстоятелства свързани с този имот, тъй 

като той граничи с едно особено важно държавно учреждение, това е 

сградата на Министерството на финансите и по специално на НАП. И едва 

след това, когато вече общината се легитимира, като собственик със 

съответния акт за общинска собственост, с параметрите и договора с 

държавата стане факт, тогава ОбС би могъл да се занимае с въпроса как и 

по какъв начин да стопаниса този имот. В заключение ние предлагаме от 

комисията по законност да не се приема така представената докладна 

записка и проекта за решение.  

  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви господин Димитров. Колеги, имате думата за въпроси 

към вносителя. Заповядайте господин Монев. 

 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Аз имам един въпрос към вносителя и към общинска администрация: 

На какъв етап е все пак тази процедура за придобиване на имота?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Господин Христов. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Поне аз доколкото имам информация и съм се интересувал – почти 

на финалната права.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аз мисля, че господин Димитров много ясно го каза. Всичко започва 

от подписването на договора. Такъв договор няма подписан.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Други въпроси, колеги?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Дали е финална, почти, преди финалната, на колко метра преди 

финалната права, договора е правното основание. Оттам нататък започват 

всички други процедури.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, други въпроси? Няма. Мнения и предложения по 

предложения материал, по поправките които направи вносителя. Няма. 

Преминаваме към гласуване на докладната записка с направените 

предложения от вносителя. Гласуването е поименно. 

 Моля, гласувайте. 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
02. 09. 2011 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов   + 

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев   + 

4. Валентина Маркова Френкева   + 

5. Георги Димитров Георгиев   + 

6. Георги Маринов Атанасов   + 

7. Джемиле Мехмедова Махмудова   + 

8. Добринка Иванова Монева   + 

9. Добрин Станчев Добрев   + 

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов   + 

13. Калоян Руменов Монев   + 

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов отсъства   

16. Музаффер Мустан Хамид   + 

17. Наско Стоилов Анастасов   + 
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18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва    

19. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

20. Пламен Иванов Братованов   + 

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз   + 

22. Радиана Ангелова Димитрова   + 

23. Радостин Георгиев Киров отсъства   

24. Румен Адриянов Славев   + 

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев  +  

27. Станка Владова Ангелова   + 

28. Стоян Димитров Ненчев  +  

29. Стоянка Иванова Курдова  +  

30. Стоян Костадинов Стоянов   + 

31. Тодор Симеонов Крушевски   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева   + 

 

/Има несъответствие в списъка на общинските съветници, който е на 

хартиен носител и се попълва от секретаря от проведеното поименно 

гласуване, самото обявяване и електронния запис/. 

 Секретарят на сесията г-н Валентин Вълчев обявява резултата от 

гласуването както следва: Гласували 26, „ЗА”- 3,”против” – 3 и 20 – 

„въздържали се”. 

 Председателят на Общински съвет г-н Добрин Добрев обявява: 

 Колеги, от 26 гласували, с 3 гласа „ЗА” 3- „против и 20 

„въздържали се” – не  се приема  проекта за решение по тази докладна 

записка. 

 На записа гласуването е както следва: 3 гласа „ЗА”, „против” – 4  и 

„въздържали се” – 20. Общо гласувалите са 27. 

 На записа ясно се вижда и чува самото гласуване: Общински 

съветник Иво Димитров гласува „против”; общински съветник Георги 

Димитров гласува „въздържал се”. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 1028 

 

Община Разград с писмо до Изпълнителния директор на НАП е 

направила предложение, с което иска да се обособи отделен 

урегулиран поземлен имот, върху който да останат намиращите се там 

павилиони и същият да бъде предоставен на Община Разград. 

Предложението е прието и са  предприети  действия за изменения на 

действащия подробен устройствен план.  
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Със заповед на кмета на Община Разград е одобрено изменение 

на плана за регулация на част от кв.63В, като е заличен УПИ II-1810 и 

от него са образувани два броя нови урегулирани поземлени имоти. 

Попълнена е  кадастралната карта на гр. Разград като са образувани 

два поземлени имота,  единия е с площ 3390 кв.м. и намиращите се в 

него триетажна сграда и едноетажна сграда и другия имот е с площ 

161 кв.м. За двата нови имота са съставени актове за държавна 

собственост. 

С наше решение № 965 от протокол № 53 от проведеното 

заседание на Общински съвет – Разград  на 06.07.2011 г.  ние се 

съгласихме Община Разград да придобие собствеността върху имот - 

публична държавна собственост, след преобразуването му в частна 

държавна собственост  по реда на чл.6, ал.1 от Закона за държавната 

собственост, актуван с АДС № 2332/02.05.2011 година, представляващ 

имот с идентификатор 61710.505.1812  по кадастралната карта на гр. 

Разград с площ 161 кв.м. и възложихме на Кмета на Община Разград 

да извърши необходимите действия  по прехвърлянето на имота 

цитиран по горе. Логично е и икономически целесъобразно този имот  

да се приобщи към сегашният терен  предоставен на „Общински 

пазари“ ЕАД. По този начин управлението на общия терен ще бъде 

значително по добро,  като дружеството в бъдещи периоди би могло да 

помисли и за по добра организация касаеща тази част от терена която 

е в близост до уличното платно, с оглед на това да не се създават 

предпоставки за инциденти.  Общото управление би могло да донесе и 

по добра финансова дисциплина, като ще се подобри събираемостта на 

таксите и наемите, да се подобри значително хигиената в този участък, 

би могло да се помисли и за подобряване на инфраструктурата. 

 На основание чл.27, ал.4 от ЗМСМА във връзка с чл. 73, ал.1 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – 

Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 

3 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 20, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Не приема Докладна записка с вносител Божинел Василев 

Христов – Общински съветник 

Относно: Предоставяне за управление на терен Общинска 

собственост от „Общински пазари“ ЕАД град Разград. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 

Община Разград, Областния управител на Област Разград и 

Изпълнителния директор на „Общински пазари“ ЕАД в 7-дневен срок 

от приемането му. 
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СТАТИЯ 5 

 

 Докладна записка  от Денчо Стоянов Бояджиев  – кмет на Община 

Разград 

 Относно:  Обезпечение на авансово плащане  на  проект 

„Абритус – мистика и реалност” по схема BG161РО001/3.1-03/2010  

„Подкрепа за развитието на природни, културни и исторически 

атракции” за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ  по 

оперативна програма  „Регионално развитие” /2007-2013/, чрез 

издаване на запис на заповед. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Заповядайте господин  Бояджиев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С ваше решение № 838 по Протокол № 45  от проведено заседание на 

30.11.2010 г. Общински съвет Разград даде съгласие в подкрепа 

кандидатстването на Община Разград   по схема за безвъзмездна 

финансова помощ  BG161РО001/3.1-03/2010  „Подкрепа за развитието на 

природни, културни и исторически атракции по ОПРР с Проект „Абритус 

– мистика и реалност”.  На 10.08.2011 г. Община Разград получи писмо от 

зам.министър на Регионалното развитие и благоустройството и 

ръководител на УО на ОПРР  -  г-жа Лиляна Павлова с което сме 

уведомени, че нашето проектопредложение е одобрено и се подготвя 

договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ между 

договарящия орган и нашата община. Общата стойност на одобрените 

допустими  разходи на проекта е  6 219 051.28 лв. от която стойността на 

безвъзмездната финансова помощ по ОПРР  е 6 000 000 лв.  За обезпечение 

изпълнението на проекта е допустимо авансово плащане в размер до 35% 

от общата стойност на предоставената от договарящия орган безвъзмездна 

финансова помощ към бенефициента. Обезпечението на авансовото 

плащане  се осигурява чрез представяне на банкова гаранция или запис на 

заповед.  

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.10 от 

ЗМСМА, предлагам Общинския съвет да вземе следното РЕШЕНИЕ: 

 1.Упълномощава кмета на Община Разград да извърши всички 

необходими действия за обезпечаване авансово плащане  в размер до 35% 

от общата стойност на предоставената от договарящия орган безвъзмездна 

финансова помощ към бенефициента,  чрез издаване на запис на заповед 

за проект „Абритус – мистика и реалност” по схема  „Подкрепа за 
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развитието на природни, културни и исторически атракции” по 

Оперативна програма „Регионално развитие” /2007-2013/. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Бояджиев.  

Колеги, тази докладна записка бе разгледана в ПК по бюджет 

финанси и икономическа политика. Госпожо Ангелова, моля да ни 

запознаете с решението на комисията.  

 

Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

 На 25 август тази година се проведе редовно заседание на комисията 

по бюджет и финанси. Тази докладна записка беше разгледана и проекта за 

решение към нея беше подкрепен с 9 гласа „За” без „против” и без 

„въздържали се”. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси. Няма. Мнения и предложения по 

материала. Няма.  

 Процедура по гласуване. Поименно гласуване. Моля, гласувайте.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
02. 09. 2011 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов отсъства   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   
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18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров отсъства   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

       № 1029 
 

 С решение № 838 по Протокол № 45  от проведено заседание на 

30.11.2010 г. Общински съвет Разград даде съгласие в подкрепа 

кандидатстването на Община Разград   по схема за безвъзмездна 

финансова помощ  BG161РО001/3.1-03/2010  „Подкрепа за развитието 

на природни, културни и исторически атракции по ОПРР с Проект 

„Абритус – мистика и реалност”.  На 10.08.2011 г. Община Разград 

получи писмо от зам.министър на Регионалното развитие и 

благоустройството и ръководител на УО на ОПРР  -  г-жа Лиляна 

Павлова с което сме уведомени, че нашето проектопредложение е 

одобрено и се подготвя договор за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ между договарящия орган и нашата община. 

Общата стойност на одобрените допустими  разходи на проекта е  

6 219 051.28 лв. от която стойността на безвъзмездната финансова 

помощ по ОПРР  е 6 000 000 лв.  За обезпечение изпълнението на 

проекта е допустимо авансово плащане в размер до 35% от общата 

стойност на предоставената от договарящия орган безвъзмездна 

финансова помощ към бенефициента. Обезпечението на авансовото 

плащане  се осигурява чрез представяне на банкова гаранция или 

запис на заповед. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.10 от 

ЗМСМА, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
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Р Е Ш И: 

 

 1.Упълномощава кмета на Община Разград да извърши всички 

необходими действия за обезпечаване авансово плащане  в размер до 

35% от общата стойност на предоставената от договарящия орган 

безвъзмездна финансова помощ към бенефициента,  чрез издаване на 

запис на заповед за проект с рег.№BG161РО001-3.1.03-0025 „Абритус – 

мистика и реалност” по схема  BG161РО001/3.1-03/2010 „Подкрепа за 

развитието на природни, културни и исторически атракции” по 

Оперативна програма „Регионално развитие” /2007-2013/. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от 

приемането му. 

СТАТИЯ 6 

 

 Докладна записка от  Денчо Стоянов Бояджиев  – кмет на Община 

Разград 

 Относно: Обезпечение на авансово плащане  на  проект „Разград 

– градът е сцена” по Договор с рег. № BG161РО001/1.1-10/2010/010 за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ  по оперативна 

програма  „Регионално развитие” /2007-2013/, чрез издаване на запис 

на заповед. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Имате думата господин Бояджиев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Тази докладна записка е идентична с предходната докладна записка.  

С решение № 861 по Протокол № 46  от проведено заседание на 

28.12.2010 г. Общински съвет Разград даде съгласие в подкрепа 

кандидатстването на Община Разград   по схема за безвъзмездна 

финансова помощ  „Подкрепа за създаване и промотиране  на иновативни 

културни събития” по ОПРР с Проект „Разград – градът е сцена”. На 

09.08.2011 г. е подписан договор за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ  по оперативна програма  „Регионално развитие” /2007-

2013/, с управляващия орган. Общата стойност на допустимите разходи на 

проекта е  522 126 лв. За обезпечение изпълнението на проекта в 

съответствие с клаузите на сключения договор е допустимо авансово 

плащане в размер до 35% от общата стойност на предоставената от 

договарящия орган безвъзмездна финансова помощ към бенефициента, 

съставляваща 95% от общите допустими разходи. Обезпечението на 
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авансовото плащане  се осигурява чрез представяне на банкова гаранция 

или запис на заповед. 

В тази връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.10 от 

ЗМСМА, предлагам Общинския  съвет да вземе следното РЕШЕНИЕ: 

 1.Упълномощава кмета на Община Разград да извърши всички 

необходими действия за обезпечаване авансово плащане  в размер до 35% 

от общата стойност на предоставената от договарящия орган безвъзмездна 

финансова помощ към бенефициента, съставляваща 95% от общите 

допустими разходи  чрез издаване на запис на заповед по Договор  по 

оперативна програма  „Регионално развитие” /2007-2013/,  за проект 

„Разград – градът е сцена”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Бояджиев.  

Колеги, тази докладна записка бе разгледана в ПК по бюджет 

финанси и икономическа политика. Госпожо Ангелова, моля да ни 

запознаете с решението на комисията.  

 

Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

 И тази докладна записка беше подкрепена с 9 гласа „За” без „против” 

и без „въздържали се”. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, имате думата за въпроси. Няма. Мнения и предложения по 

проекта за решение. Няма. Процедура по гласуване. Поименно гласуване. 

Моля, гласувайте. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
02. 09. 2011 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   
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12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов отсъства   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров отсъства   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

/Има несъответствие в списъка на общинските съветници, който е на 

хартиен носител и се попълва от секретаря от проведеното поименно 

гласуване, самото обявяване и електронния запис/. 

 Секретарят на сесията г-н Валентин Вълчев обявява резултата от 

гласуването както следва: Гласували 29, „ЗА”- 29,”против” – няма, 

„въздържали се”- няма. 

 Председателят на Общински съвет г-н Добрин Добрев обявява: 

 Колеги, с 29 гласа „ЗА” от 29 гласували без „против” и 

„въздържали се” се приема проекта за решение по тази докладна записка. 

 На записа ясно се вижда и чува самото гласуване: Общинските 

съветници в залата са 28. Отсъстват от сесията четирима,  а един 

общински съветник не участва в гласуването: Неждет Хасанов. В 

момента той не е в залата. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 1030 

 

С решение № 861 по Протокол № 46  от проведено заседание на 

28.12.2010 г. Общински съвет Разград даде съгласие в подкрепа 

кандидатстването на Община Разград   по схема за безвъзмездна 
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финансова помощ  BG161РО001/1.1-10/2010 „Подкрепа за създаване и 

промотиране  на иновативни културни събития” по ОПРР с Проект 

„Разград – градът е сцена”. На 09.08.2011 г. е подписан договор рег. № 

BG161РО001/1.1-10/2010/010 за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ  по оперативна програма  „Регионално развитие” 

/2007-2013/, с управляващия орган. Общата стойност на допустимите 

разходи на проекта е  522 126 лв. За обезпечение изпълнението на 

проекта в съответствие с клаузите на сключения договор е допустимо 

авансово плащане в размер до 35% от общата стойност на 

предоставената от договарящия орган безвъзмездна финансова помощ 

към бенефициента, съставляваща 95% от общите допустими разходи. 

Обезпечението на авансовото плащане  се осигурява чрез представяне 

на банкова гаранция или запис на заповед. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.10 от 

ЗМСМА, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1.Упълномощава кмета на Община Разград да извърши всички 

необходими действия за обезпечаване авансово плащане  в размер до 

35% от общата стойност на предоставената от договарящия орган 

безвъзмездна финансова помощ към бенефициента, съставляваща 

95% от общите допустими разходи  чрез издаване на запис на заповед 

по Договор с рег. № BG161РО001/1.1-10/2010/010  по оперативна 

програма  „Регионално развитие” /2007-2013/,  за проект „Разград – 

градът е сцена”. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от 

приемането му. 

СТАТИЯ 7 

 

 Докладна записка от  инж. Ценка Христова  Таракчиева - Стефанова  

– зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба  на  имот -частна   общинска   собственост   

на собствениците на законно построена сграда в него – Кольо Николов 

и Снежана Николова  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте госпожо Таракчиева. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Председател, 
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 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на поземлен имот № 61710.609.3059 по 

кадастралната карта на гр.Разград, одобрена със заповед № РД-18-

37/10.03.2008 година на Изпълнителния директор на АГКК, местност  

„Арменски лозя”. В имота е изградена законно построена сграда, 

собственост на Кольо Николов Николов и Снежана Стоянова Николова. 

Получена е молба от собствениците на сградата за закупуване на 

общинския имот. 

 Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 

№ 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, която е приела 

положително решение. 

В тази връзка предлагам проект за вашето решение: Да се извърши 

продажба на имот-частна общинска собственост, представляващ поземлен 

имот по кадастралната карта на гр.Разград, в местност „Арменски лозя”, с 

площ от 563 кв.м., с трайно предназначение земеделска земя и начин на 

трайно ползване друг вид нива, актуван с акт за общинска собственост, на 

собствениците  на законно построена сграда Кольо Николов Николов и 

Снежана Стоянова Николова на цена в размер 2572,70 лв., представляваща 

данъчната оценка на имота, при пазарна цена 501,00 лв., определена от 

оценител на земеделски земи. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Докладната записка е разгледана в ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Господин 

Захариев, моля да ни запознаете с решението на комисията. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги постоянната комисия с 9 гласа „ЗА”, без „против” 

и „въздържали се”, приема проекта за решение. 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси. Няма. Мнения и предложения. 

Няма. Процедура по гласуване. Моля, гласувайте. 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
02. 09. 2011 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   
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3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов отсъства   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров отсъства   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

/Има несъответствие в списъка на общинските съветници, който е на 

хартиен носител и се попълва от секретаря от проведеното поименно 

гласуване, самото обявяване и електронния запис/. 

 Секретарят на сесията г-н Валентин Вълчев обявява резултата от 

гласуването както следва: Гласували 28, „ЗА”- 28,”против” – няма, 

„въздържали се”- няма. 

 Председателят на Общински съвет г-н Добрин Добрев обявява: 

 Колеги, с 28 гласа „ЗА” от 28 гласували без „против” и 

„въздържали се” се приема проекта за решение по тази докладна записка. 

 На записа ясно се вижда и чува самото гласуване: Общинските 

съветници в залата са 27. Отсъстват четирима,  а двама не участват в 

гласуването: Неждет Хасанов и Стоянка  Курдова – те не са в залата.  

 

Общинският съвет взе следното 
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РЕШЕНИЕ 

№ 1031 

 

  Кольо Николов Николов и Снежана Стоянова Николова са 

собственици  на законно построена  сграда, съгласно нотариален акт 

№ 59, том 3, рег.№ 3898, дело 401/2011г. на нотариус Роска Иванова - 

нотариус с рег.№ 378 по регистъра на Нотариалната камара. Сградата 

е изградена в поземлен имот № 61710.609.3059 по кадастралната карта 

на гр.Разград, одобрена със заповед № РД-18-37/10.03.2008 година на 

Изпълнителния директор на АГКК, местност „Арменски лозя”, с 

площ от 563 кв.м., с трайно предназначение земеделска земя и начин 

на трайно ползване друг вид нива. Имотът е актуван с акт за 

общинска собственост №1022/11.08.2011 година. С молба   до Община 

Разград собствениците  на сградата са изявили  желание да закупят 

гореописания имот. 

 Изготвена е пазарна оценка за имота от  Красимир Кръстев, 

оценител на земеделски земи, съгласно удостоверение № 58 на 

Министерство на земеделието и горите, която е в размер на 501,00лв. 

/петстотин и един лева/. 

Съгласно удостоверение с изх.№ ДО000997/09.08.2011 година 

данъчната оценка на имота е 2572,70 лв. / две хиляди петстотин 

седемдесет и два лева  и седемдесет стотинки/. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.28а от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост, Общински съвет Разград, с 27 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на имот-частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот № 61710.609.3059 по 

кадастралната карта на гр.Разград, одобрена със заповед № РД-18-

37/10.03.2008 година на Изпълнителния директор на АГКК, местност 

„Арменски лозя”, с площ от 563 кв.м., с трайно предназначение 

земеделска земя и начин на трайно ползване друг вид нива, актуван с 

акт за общинска собственост №1022/11.08.2011година, при съседи: 

имоти с №№ 61710.609.4792, 61710.609.3058, 61710.609.3062, 

61710.609.3061, 61710.609.3060, на собствениците  на законно построена 

сграда Кольо Николов Николов и Снежана Стоянова Николова на 

цена в размер 2572,70лв. /две хиляди петстотин седемдесет и два лева и 
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седемдесет стотинки/, представляваща данъчната оценка на имота, 

при пазарна цена 501,00лв. /петстотин и един лева, определена от 

оценител на земеделски земи. 

 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате раздаден Отчет за статуса на проектната дейност в Община 

Разград. 

 Искам да ви запозная, с едно Определение на Разградския 

административен съд, относно образувано по жалба на „Автобустранс” 

ЕООД срещу наше Решение № 975 от 06.07. 2011 г. по Протокол № 53 и 

Определението на съда е:  

 ОСТАВЯ БЕЗ РАЗГЛЕЖДАНЕ жалбата на „АВТОБУСТРАНС” 

ЕООД гр. Разград. 

ПРЕКРАТЯВА производството по административно дело № 

113/2011 г. по описа на  Административен съд – Разград. 

ОПРЕДЕЛЕНИЕТО може да се обжалва с частна жалба в 7 дневен 

срок от съобщаването му на страните пред Върховния административен 

съд чрез Административен съд – Разград. Така, че и тази процедура може 

да се каже, че е на половината от изминатия път. 

На 19.09.2011 г. по решение на ПК по законност в тази зала от 17.00 

часа ще се проведе съвместно заседание на ПК по законност и ПК по 

околна среда във връзка с писмото получено до Кмета на Община Разград 

и Председателя на Общинския съвет, което е разгледано в ПК по 

законност, относно: Добив на шистов газ.  

Поканвам всички колеги, които биха имали интерес по поставения 

въпрос, освен колегите, които са членове на двете комисии и гражданите 

на гр. Разград и представителите на медиите да заповядат на 19 този месец 

от 17.00 часа в тази зала. Имайте предвид, че сме отправили писмени 

покани към съответните служби, които са ангажирани по този въпрос, към 

фирмата, която е добила правото за обследване на териториите и съответно 

към изпращача на писмото, с което ние бяхме запознати с този проблем.  

Всички материали, които са постъпили до момента са разпределени 

по компетентност. 
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Поради изчерпване на дневния ред в 14.20 часа закривам заседанието 

на Общински съвет – Разград. 

Приятен ден. 

 

 

 

 

      ПРЕДСЕДАТЕЛ:/П/ Не се чете 

          / Д. Добрев / 

 

 

      СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете  

         / В. Вълчев / 

 

 

 

 


